
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Karczewskiego

na 80. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Od 1 lipca 2011 r. obowi¹zuj¹ nowe zasady zawierania kontraktów na œwiadczenia w zakresie Pañ-

stwowego Ratownictwa Medycznego. W wyniku przeprowadzonych przetargów czêœæ dotychczasowych
publicznych œwiadczeniodawców przegra³a konkursy. W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pani Minister
z proœb¹ o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania:

1. Czy w skali ca³ego kraju zmniejszy³a siê liczba zespo³ów Pañstwowego Ratownictwa Medycznego
œwiadcz¹cych te us³ugi, a jeœli tak, to o ile? Bardzo proszê o udzielenie odpowiedzi na to pytanie z doko-
naniem podzia³u na poszczególne województwa oraz zespo³y specjalistyczne „S” i podstawowe „P”.

2. W jak du¿ej liczbie przetargów dotychczasowi publiczni œwiadczeniodawcy nie uzyskali kontraktów?
3. Ilu niepublicznych œwiadczeniodawców obecnie wykonuje us³ugi z zakresu Pañstwowego Rato-

wnictwa Medycznego?
4. Jak nazywaj¹ siê niepubliczne podmioty, które zakontraktowa³y us³ugi w zakresie Pañstwowego

Ratownictwa Medycznego?

Z powa¿aniem
Stanis³aw Karczewski




